



Regionsmødet Odense
Søndag d. 25. februar 2024
Kl. 11.00

1. Velkomst ved værtsgruppen. Formålserklæring og Ansvarligheds erklæring blev oplæst af Bjarne T.
2. Valg af mødeleder: værtsgruppen foreslog Bjarne T. Bjarne T. blev valgt
3. Præsentationsrunde: 18 grupper er repræsenteret.

| | | |
|------------|-----------------|-------------------------------|
| Anne T | Oksbøl | Observatør |
| Annette V | Kolding | Sekretær + grupperepræsentant |
| Anni T | Ribe | Grupperepræsentant |
| Birgit B | Tønder | Grupperepræsentant |
| Bjarne T | Odense | Grupperepræsentant |
| Claus J | Broager | Grupperepræsentant |
| Dorte H | Svendborg | Grupperepræsentant |
| Elly J | Tønder | Kasserer + Grupperepræsentant |
| Erik L | Ribe | Grupperepræsentant, HSR |
| Ingelise W | Svendborg | Grupperepræsentant |
| Jesper S | Esbjerg | Grupperepræsentant |
| Johanne H | Kolding | Observatør |
| Klaus A | Varde | Observatør |
| Kaare H | Højer | Grupperepræsentant |
| Lene K | Kolding | Observatør |
| Lisbeth A | Kolding | Grupperepræsentant |
| Martin | Kolding | Stedfortræder med stemmeret |
| Miriem B | Ballum/Tønder | Observatør |
| Mona H | Oksbøl | Observatør |
| Nic K | Oksbøl | Grupperepræsentant |
| Niels P | Varde | Observatør |
| Ove M | Odense | Observatør |
| Peter M | Gråsten/Broager | Observatør |
| Preben | Odense | Observatør |
| Simon R | Odense | Grupperepræsentant |
| Svend H | Varde | Grupperepræsentant |
| Tina | Odense | Observatør |
| Tomas | Aabenraa | Grupperepræsentant |
| Torben I | Broager | Grupperepræsentant |



4. Regionsrapporter fra:

- a. **Hovedservicerådet:** Erik L. refererede fra hovedservicemødet den 9. december 2023.
Svend H. refererede fra Hovedservicemødet den 27. januar 2024.

Følgende emner havde været oppe:

Komiteerne på Servicekonferencen skal arbejde med budget.

Hvordan skal forslagene behandles

Justeringer af priser i bogsalg.

Hvornår kan der sendes en stedfortræder.

Forslag om at Servicehåndbogsudvalget og Servicekonferenceudvalget i samarbejde udfærdiger rapport vedrørende forslag til servicekonferencen. Dette forslag blev forkastet.

- b. **Regionen:** Anni T oplyste at der ikke er nogen rapport, da det er et møde, der er flyttet. Den 8. januar meddelte Torben J, at han af helbredsmæssige grunde ønskede at trække sig fra formandsposten. Det er beklageligt, men vi må respektere det. Det blev oplyst at vi har haft lidt udfordringer i regionsrådet.

- c. **Økonomi:** Vi har en god økonomi i regionen, vi har dagsdato 32.535,65 på kontoen. Der blev spurgt til hvorfor vi ikke har et mobile pay nummer, det har ikke kunnet lade sig gøre men Elly J. prøver igen om det kan lade sig gøre. Det blev forslået at, Elly J tager fat i Hovedservicerådet for at høre om vi kan få et mobile pay nummer gennem dem. Der blev stillet spørgsmål til udgifterne i forhold til Regionsmødet den 17. oktober 2023. Det er på et tidligere møde vedtaget at Regionens dækker udgifter svarende til max 100,- pr. såfremt hattepengene ikke slår til. Dette blev vedtaget for at alle grupper har mulighed for afholdelse af et Regionsmøde. Referatet hvori det står skal findes og det skal indføres i Servicehåndbogen. Vi sender 20.000 til AA Danmark. Der blev spurgt til årsregnskabet, det blev aftalt på mødet i Kolding at dette skal med til mødet 21. april 2024.

- d. **Landsdækkende Informations udvalg:** Jesper S. fortalte om sidste møde januar, her blev der snakket om landsmødet på Bornholm, der arbejdes på at finde videoer der handler om ædruelighed, der kan lægges på hjemmesiden, der er noget på en amerikansk side som man arbejder på at få oversat. Landsdækkende Informationsudvalg har fået lov til at bruge nogle fra CPH 12's hjemmeside speakes, de kommer også til at ligge på hjemmesiden.

- e. **Telefon- og E-mailudvalget:** Anni T. oplyste, at de har revideret deres håndbøger og foldere. Håndbøgerne er sendt ud og der ventes på respons fra brugerne, hvorefter de tilrettes.



De nye foldere er lagt på Printereren på Hovedservicekontoret, så det fremover er dem, der skrives ud og de ligger også på hjemmesiden. Telefon-og E-mailudvalget og Landsdækkende Informationsudvalg arbejder på at opnå et tættere samarbejde. Adspurgt vil Anni T. undersøge muligheden for at få nogle foldere udskrevet til alle Hovedservicerådsmedlemmer til næste Hovedservicerådsmøde, så de ad den vej kan komme ud til alle grupper. Det er på grund af GDPR umuligt at finde mailadresser til alle grupper. Det er nødvendigt aktivt at skrive til Hovedservicekontoret, at man er grupperepræsentant og opgive sine kontaktoplysninger. Det blev foreslået. At foldere måske kan være tilgængelige i AA's Bogsalg. Det undersøges. Kontaktpersoner spurgte om telefonnummer til Telefonvagttelefoner, så de kan være sikre på, det ikke er spam, og det vil blive opgivet ved de næste rundringninger, som vil komme snarest.

f. **Webmaster**; Torben I. der er ikke fremsendt en rapport, men der er lavet almindelig vedligeholdelse og opdateringer på hjemmesiden. Torben I. arbejder på at få ryddet op på hjemmesiden, Der blev spurgte til om der kan lægges en søgefunktion på forsiden. Torben I. oplyste at søgefunktionen i vores system ikke er særlig godt, da der fremkommer for mange resultater.

5. Ledige poster i Regionen

Formand: vi mangler en formand

3 Delegerede til Servicekonferencen 2024 (1 anmodning modtaget) Peter M. og Peder blev valgt som stemmetællere. Der var 18 stemmeberettigede. Miriam blev valgt med 18 for.

1 Hovedservicerådsmedlem (1 anmodning modtaget) Peter M og Peder var stemmetællere. Arne blev valgt med 17 for og 1 blank.

6. Forslag

a. Revidering af håndbøger (modtaget fra Varde gruppen)

b. Nic K, Svend H og Torben I. blev valgt til at revidere Håndbøgerne,

Forslag vedr. håndbøger: Forslaget ændres således: webmasteren er ansvarlig for at lægge opdateringerne på hjemmesiden. Forslaget blev vedtaget.

c. Skal webmasteren være en fast del af Regionsrådet Ja/Nej.

Der stemmes om hvorvidt Webmaster skal have stemmeret i Regionsrådet. Webmasteren blev stemt ind med 15 for og 3 blanke.



7. **Orientering vedrørende Service konferencen**, Niels P. gav et fyldigt referat fra Servicekonferencen 2023. 140.000, - fordelt på 108.260, - til Den Internationale Litteraturfond samt regulering af Egenkapitalen med hensættelser og at sende yderligere 93.302 til Den Internationale Litteraturfond. Ifølge Hovedservicerådet kan man ikke søge om tilskud til f.eks. Konventer m.m. her blev hver AA gruppe bedt om selv at holde udgifter til sådanne arrangementer. Ordet gammelmandsvælde blev nedstemt. Man er fungerende medlem af Hovedservicerådet fra det øjeblik man valgt, men man er først fuldgyldigt medlem når man er godkendt på Servicekonferencen. **se hele referatet på** <https://anonyme-alkoholikere.dk/wp-content/uploads/2023/11/Referat-fra-Servicekonferencen-2023.pdf>

Tema: vi sprang dette emne over pga. tidsmangel.

Eventuelt: Er der en gruppe i Regions Syd, der kunne tænke sig at afholde et HSR-møde. Kolding har budt ind. Annette V. skriver en anmodning til Vibeke at Kolding gerne stiller lokaler til rådighed for et Hovedserviceråds-møde.

Kommende møder:

2024.04.21 i Aabenraa

2024.06.02 i Tønder

2024.10.13 i Kolding (gennemgang af Servicekonference materiale)